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ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L=AJUNTAMENT D=ARTÀ

Caràcter: extraordinari
Data: 27 de juny de 2003
Horari: 13 hores
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament

Hi assisteixen:
Margalida Tous Ferrer, batlessa
Elvira Piris Quetglas, regidora
Josep Danús Rosselló, regidor
Concepció Moll Moragues, regidora
Bartolomé Palmer Sabater, regidor
José Navarro Fuster, regidor
Rafel Gili Sastre, regidor
Maria Antònia Sureda Martí, regidora
José Silva Jiménez, regidor
Maria Francesca Servera Pascual, regidora
Manuel Galán Massanet, regidor
Julen Adrián Gorostiza, regidor

Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza, secretària

No hi assisteix:
Miquel Sebastià Moll Ferragut, regidor

Ordre del dia

1. Aprovació, si s’escau, de la proposta per nomenar el tresorer titular i el tresorer suplent de 
l’Ajuntament.

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació, si s’escau, de la proposta per nomenar el tresorer titular i el tresorer suplent de 

l’Ajuntament

La batlessa exposa que “la primera decisió d’aquest consistori ha de ser la dels nomenaments del 
tresorer titular i del tresorer suplent d’aquest Ajuntament, perquè, com bé sabeu, per fer efectius els 
pagaments és necessària la signatura del batle, de l’interventor i del tresorer. No podem, cap dels 
membres d’aquest consistori, jugar amb el sou dels treballadors de la casa.”

Ara mateix, el tresorer titular ha de recaure en un polític, perquè no és factible que ho sigui un 
funcionari.

Per què l’Equip de Govern hem presentat Josep Danús com a tresorer titular?
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En primer lloc, perquè és una persona totalment vàlida per dur a terme aquesta tasca. En segon lloc, 
perquè és una persona fàcilment localitzable i compta amb la disponibilitat suficient. I, en tercer 
lloc, perquè la setmana passada jo mateixa vaig tenir contactes amb el senyor Silva i el senyor Gili 
per oferir- los els càrrecs de tresorer titular i de tresorer suplent. El senyor Silva em va contestar 
dimarts que declinava aquesta responsabilitat; i del senyor Gili, encara n’esper la resposta. Davant 
aquestes actituds i, anant contrarellotge, perquè, com bé sabeu, els pagaments als treballadors no 
poden esperar, vaig decidir presentar una persona del meu grup que està totalment facultada per dur 
a terme la tasca de tresorer titular. De tota manera, nosaltres estam totalment oberts a una altra 
proposta que ens pugueu fer, no bloquejarem els pagaments de l’Ajuntament, perquè som molt 
conscients que no es pot jugar amb els doblers dels treballadors ni tampoc amb els de les
concessionàries.

Vagi per dit que les figures de tresorer titular i de tresorer suplent van unides indefectiblement i que 
s’han de votar en una única votació.

A continuació, la batlessa proposa al Ple adoptar els acords següents:
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- Nomenar Josep Danús Rosselló com a tresorer titular.
- Nomenar Magdalena Fuster Santandreu, auxiliar administrativa d’Intervenció, com a tresorera
suplent.

El regidor del PP, Sr. Palmer, considera que aquest Ple s’ha fet molt tard, ja que les nòmines 
s’havien de pagar dia 20 de juny. Opina que aquest tema s’havia de tenir previst i que el Ple s’ha fet 
tard i a destemps. Així mateix, fa constar el malestar de la plantilla de personal pel retard en el 
cobrament de les nòmines.

La batlessa manifesta que, a causa de la situació d’aquest consistori, va voler implicar altres grups. 
Va intentar un consens i això ha produït un retard en la duta a terme d’aquest Ple.
A més, la batlessa afegeix que no els ha arribat el malestar de la plantilla. Ningú ha contactat amb 
Intervenció per sol·licitar informació sobre el retard de la nòmina.

El regidor del PP, Sr. Palmer, comenta a la batlessa que no ha de donar la culpa als altres grups 
polítics.

El portaveu d’UM, Sr. Gili, opina que aquest Ple s’ha fet molt tard. Exposa que no va contestar 
l’oferiment de la batlessa perquè va considerar que estava a l’oposició. Així mateix, diu que la 
batlessa segueix la mateixa actitud que la del batle anterior: donar la culpa als altres. Demana unió i 
no discussió en aquesta legislatura.

La batlessa diu que no vol sembrar discrepàncies i discussió en aquesta legislatura.

El portaveu del PSOE, Sr. Silva, no exclou la responsabilitat que tenen i que va declinar la proposta 
de ser tresorer titular que li va fer la batlessa, perquè va considerar que, cm que no té tasques de 
govern, no podia acceptar el càrrec de tresorer titular. No vol posar entrebancs perquè l’Ajuntament
tiri endavant i funcioni tal com ha de funcionar.

El portaveu d=EU/EV, Sr. Adrián, ratifica allò que ha dit el regidor del PP, que el Ple s’ha fet tard i 
fora de temps, i el malestar de la plantilla.

En aquest plenari, diu el portaveu esmentat, s’haurien de tractar altres punts, i aquesta és una prova 
de l’aïllament polític de l’Equip de Govern. Opina que la capacitat de consens no és el punt fort del 
petit Equip de Govern.

Al Sr. Adrián no li sembla molt adequat que el batle i el tresorer siguin del mateix partit.

Demana votació separada. Exposa que no donarà suport al nomenament del tresorer titular perquè 
és del mateix partit que l’Equip de Govern.

La batlessa diu que no ha sentit cap altra proposta.

A continuació, el regidor del PP, Sr. Palmer, es presenta com a candidat per al càrrec de tresorer 
titular.

Els reunits acorden, per unanimitat:
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Aprovar el nomenament de Bartolomé Palmer Sabater com a tresorer titular i el nomenament de 
Magdalena Fuster Santandreu com a tresorera suplent.

Acords

1. Aprovar, per unanimitat, el nomenament de Bartolomé Palmer Sabater com a tresorer titular i el 
nomenament de Magdalena Fuster Santandreu com a tresorera suplent.

La batlessa aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

La secretària Vist i plau
La batlessa


